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Velkommen til årsmøte i Hammerfest Næringsforening  

Hammerfest Næringsforening innkaller til årsmøte fredag 31. mai, kl. 08.30 – 10.00 i Sjøgata 9, 
Nissenhagen 5. etg. Møterom Toto.  

Det serveres frokost.  

Saksliste:  

Sak 1 Konstituering av årsmøtet  

1. Valg av møteleder og sekretær  

2. Godkjenning av innkalling og saksliste  

3. Valg av to til å underskrive protokoll  

Sak 2 Regnskap 2023 med revisors beretning  

Sak 3 Styrets årsberetning for foreningsåret 2023  

Sak 4 Medlemskontingent og serviceavgift 2024 

Sak 5 Valg  

1. Valg av styreleder  

2. Valg av styremedlemmer  

3. Valg av valgkomite  

4. Valg av revisor  

Sak 6 Styrehonorar og honorar valgkomite for foreningsåret 2024  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



   

2 
 

Sak 1 Konstituering av årsmøtet  

1. Valg av møteleder og sekretær  

2. Godkjenning av innkalling og saksliste  

3. Valg av to til å underskrive protokoll  

  



   

3 
 

Sak 2 Regnskap 2023 med revisors beretning 

Årets regnskap for Hammerfest Næringsforening gjøres opp med et underskudd før skatt på kr. -
84 044.  

Dette er i tråd med intensjonen i vedtatt budsjett, og et ledd i en organisatorisk utviklingsprosess 
som skal sikre en sunn og god drift for foreningen med to ansatte. For ytterligere informasjon 
henvises det til årsregnskapet til foreningen. 

Underskuddet dekkes av foreningens egenkapital.  
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Sak 3 Styrets årsberetning for foreningsåret 2023  
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Organisasjonen i 2023 
 
Om foreningen 
Foreningen ble stiftet 6. april 1844, og er en av landets eldste.  
Foreningen eies av medlemmene. I tillegg eier foreningen samtlige aksjer i Hammerfest og Omegn 
næringsutvikling as (HONU). Hammerfest Næringsforening feirer i år 180 år i virke for næringslivet i 
Hammerfest. Vi har klare ambisjoner om å være en tilgjengelig og godt synlig næringsforening, som 
gjennom et bredt nettverk og sentrale fokusområder som skaper merverdi for medlemsbedriftene. 
Dette skal vi gjøre gjennom våre verdier: 
 
Troverdig 
Vi skal i alle sammenhenger fremstå som troverdig, ha høy integritet og vise alle våre 
samarbeidspartnere at vi er til å stole på.  
 
Handlekraftig 
Vi skal være nyskapende, pådriver til viktige prosjekter og ha stabilitet til å vise handlekraft.  
 
Åpenhet 
Åpenhet skal ivaretas gjennom god kommunikasjon, tilgjengelighet og gode informasjonskanaler 
 

Medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

År Innmeldt Avgang Total 

2012 3 12 128 

2013  15  113 

2014 12 7 118 

2015 17 4 131 

2016 13 5 139 

2017 8 8 139 

2018 10 3 146 

2019 11 10 147 

2020 3 0 150 

2021 4 3 164* 

2022 20 16 168 

2023 18 11 175 
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Vi har igjen hatt en økning i antall medlemmer i 2024. Det er gledelig å se at en dedikert innsats på 
medlemsrekruttering høster frukter. Likevel bemerker vi oss en høy turnover i medlemsmassen. 
Flere selskaper er enten gått konkurs eller har valgt og avslutte sitt medlemskap grunnet lite aktivitet 
i Hammerfest eller lite utbytte av vår aktivitet. Vi vil fortsette å utvikle vårt tilbud og våre 
satsingsområder. 
 
 Styret  
Styret, valgkomite og revisor har bestått av:       
 

Styret Valgkomite Revisor 

Funksjon Navn Funksjon Navn Firma 

Styreleder Yngve Sletten Leder Kristiane Mauno 
Krystad 

Finnmarks Revisjon 
AS 

Nestleder Katrine Næss Medlem Rune Angel 
Olsen 

 

Styremedlem Trine Kræmer Eliassen Medlem Hilde Brekmo  

Styremedlem Roger Bloch    

Styremedlem Torgeir Nilsen    

Varamedlem Marianne Posti     

Varamedlem Runar Eriksen    
 

Styret har i 2023 avholdt fire styremøter. Utover dette har det vært løpende dialog mellom 
administrasjon og styreleder om aktivitet og prosjekter. 
 
 
Administrasjonen 
Administrasjonen har i 2023 bestått av direktør Lars Bjørkli og rådgiver Aurora Vika Leiton Cortazzo. 
Begge har vært ansatt i 100 % stillinger. Det har vært også vært leid inn ressurser i enkelte 
prosjekter. Direktør har i perioden april-august vært ute i foreldrepermisjon, noe som har påvirket 
vårt aktivitetsnivå noe.  
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Virksomheten i 2023 
 
Strategiske satsingsområder 
 

- Utdanning: Hammerfest Næringsforening har sammen med Pro Barents jobbet aktivt med 
realiseringen av et studiesenter i Hammerfest. I 2023 har vi utarbeidet en søknad til et 
forprosjekt, som vi i mai 2023 fikk innvilget midler til fra direktoratet for høyere utdanning. I 
kjølvannet av dette har vi arbeidet med utforming og innretning av studiesenteret i en 
driftsfase. Prosjektet har vært viktig og skapt stort engasjement fra både samfunn og 
næringsliv. Det er også lagt ned mye innsats i analyser og forankring hos bedrifter, 
kommunen og utdanningsinstitusjoner. Vi er trygg på at Uniq – Ditt studiesenter går en 
spennende tid i møtet i 2024.  
 

- Arealproblematikk: Styret har sammen med administrasjonen satt en tydelig strategisk 
retning for det næringspolitiske arbeidet vi som forening skal gjøre. Her er arealspørsmålet, 
og spesielt forholdet opp mot reindriftsnæringen identifisert som sentrale utfordringer for 
vekst og utvikling av Hammerfest og vårt næringsliv. Det ble brukt mye tid i utarbeidelsen av 
en søknad til Arktis 2030 hvor vi sammen med forskningsinstituttet Norce skulle utføre en 
tre-delt studie. Prosjektet fikk dessverre ikke aksept fra fylkeskommunen, og er satt i bero 
inntil videre. Parallelt med dette har vi gjennom å ha satt dagsorden på problemstillingen 
blitt kontaktet av nasjonale politikere som ønsker vårt syn og våre innspill. Vi vil fortsette å 
jobbe med dette, som ikke har en quick-fix, i tiden fremover. 
 
Infrastruktur: Både flyplassutvikling og Riksvei 94 har vært satt høyt på dagsorden i 2023. For 
flyplassutvikling er et nytt alternativ for utvidelse av eksisterende flyplass blitt presentert. 
Det er styrets klare oppfatning at dette alternativet bør ses nærmere på grunnet dagens 
prisnivå. Frykten for at et ensidig fokus på Grøtnes fører til en «ørkenvandring» gjør at 
horisonten må utvides – også for vårt standpunkt. Det og tilrettelegge for konkurranse og i 
forlengelsen et sunnere prisnivå er i næringslivets interesse og dermed utgangspunktet for 
vårt videre arbeid.  
 
Det var svært gledelig at første del av utbedringen av Riksvei 94 kom i gang i 2023. Sammen 
med MEF og NLF har vi også jobbet aktivt med å sikre også den andre parsellen som 
inkluderer tunnel gjennom Leirvika.  

 
Næringspolitikk 
 
Det har i 2023 vært arbeidet i hovedsak med disse aktivitetene: 
 
Valg 2023 

• Foreningen har i 2023 brukt tid på valgkampen, gjennom både debatter og innspill til 
partiprogram. Vi arrangerte den første næringspolitiske valgdebatten under 
Næringslivsdagen hvor sentrale tematikker innenfor industriutvikling og vekst ble diskutert 
og debattert. Det er i tråd med vår strategi og sikre at næringspolitikk settes høyt på 
dagsorden, og samtidig synliggjøre for våre medlemmer hvilken politikk de ulike partiene 
tenker å føre.  
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• Vi avsluttet også valgkampen med den siste næringspolitiske valgdebatten etter ønske fra 
partiene selv. Her ble partienes partiprogram og valgkampløfter satt under lupen i en 
næringspolitisk kontekst.  

• Det er gjennom dialog og møtevirksomhet gitt flere innspill til våre standpunkter, spesielt 
knyttet til boligareal, næringsareal, infrastruktur og næringsutvikling. Flere av partiene har 
tatt kontakt direkte med oss for å få dette. Vår partipolitiske nøytralitet gjør at vi blir invitert 
av flere og taler med legitimitet.  

Høringsinnspill/dialog/kronikker 

• Foreningen har i 2023 levert flere høringsinnspill på områder som berører næringslivet. Som 
en del av vårt samarbeid med Næringsarena Nord har det blitt levert høringsinnspill til 
grunnrenteskatten på havbruk som har vært foreslått. Vår styreleder har som et ledd i vårt 
arbeid knyttet til arealproblematikk formidlet en kronikk om vår situasjon og konsekvensene 
dette medfører. Styret har også som helthet utarbeidet en kronikk om viktigheten av 
aktivitet i Hammerfest, derav viktigheten av at elektrifisering og linjeutbygging faktisk 
realiseres. 

• Hammerfest Næringsforening har på bakgrunn av innspill fra medlemmer i bygg, anlegg og 
entreprenørbransjen forfattet et brev til Hammerfest kommune hvor det er uttrykt 
bekymring for lang saksbehandlingstid hos kommunens byggesaksavdeling. Dette kombinert 
med lite velvilje fra kommunen sin side gjorde et slikt innspill nødvendig. Brevet ble fulgt opp 
med et møte mellom kommuneledelsen og HFNF v/ direktør, styreleder og nestleder hvor 
saken ble diskutert.  
 

Nye næringssatsinger 

• Elektrifisering, 420-kV-linje og Snøhvit Future 
Det har i 20223 vært rettet et stort fokus på elektrifiseringsspørsmålet og tilhørende 
linjeutbygging. Det har vært gjennomført flere møter vedr. spørsmålet for å sikre at 
Hammerfests posisjon ivaretas. Det har fra Energiforum vært en samlet stemme som gir 
støtte til elektrifisering og 420 kV-linjeutbygging. HFNF har jobbet aktivt med spørsmålet og 
gjennomført møter med relevante parter, skrevet kronikker, deltatt i medieutspill og hatt 
dialog med beslutningstakere.  
 
Havvind 
Sammen med Hammerfest kommune og Energi i Nord inviterte vi politikere, 
kommuneadministrasjon og næringsliv til en innholdsrikt seminar om mulighetene og 
potensialet for havvind i Hammerfest. Vi hørte fra forskere, selskaper og klynger om hvordan 
de ser for seg fremtiden, potensialet og mulig gevinst. Det ble satt av god tid til spørsmål og 
dialog om både utfordringer og muligheter.  
 
Barents Blue-dager 
Tidlig-fase planlegging av Barents Blue dager i 2024 etter mal fra Havvind-dagen. Sikre god 
informasjonsflyt mellom aktører og politikere, og samtidig synliggjøre potensialet i 
prosjektet.  
 

Tiltakssonen 

• Det ble gitt konkrete tilbakemeldinger og innspill på tiltakssonen til daværende kommunal- 
og moderniseringsminister Sigbjørn Gjelsvik. Her ble det fra vår side fremhevet viktigheten av 
å styrke ordningen med nedskriving av studielån. Dette har gitt beviselig effekt på 
befolkningsutviklingen men har ikke vært KPI-justert over år. Dette har i forlengelsen svekket 
ordningen kontra dens tidligere effekt.  
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Arrangementer 
Det har i 2023 blitt arrangert 19 arrangementer, som til sammen har hatt ca. 625 påmeldte 
deltakere. Vi ser at interessen for våre arrangementer fremdeles er høy, og vi har opplevd en økning i 
antall påmeldte deltakere og antall arrangementer fra 2022. 
 
Gjennomførte arrangementer: 

• Frokostmøte: Skatte- og avgiftsendringer for 2023 
o Sted: Scandic Hotel, 50 påmeldte 

 

• Kurs: Et mer demensvennlig samfunn 
o Sted: Nissenhagen, 13 påmeldte 

 

• Havvind – Et nytt industrieventyr? 
o Sted: Kommunestyresalen, 24 påmeldte 

 

• Handelskaffe 
o Sted: No. 19 Hammerfest, 13 påmeldte 

 

• Frokostmøte: Det globale Hammerfest 
o Sted: Thon Hotel, 26 påmeldte 

 

• Energiforum: Rullering av arealplan og oljefunn i Barentshavet 
o Sted: Arctic Sea Hotel, 37 påmeldte 

 

• Næringslivsdagen 2023 
o Sted: AKS, 134 påmeldte 

 

• Seminar: Er kunnskap veien ut av energikaoset? 
o Sted: Slakteriet, 60 påmeldte 

 

• Årsmøte 2023 
o Sted: Nissenhagen, 14 påmeldte 

 

• Lunsjmøte med stortingsrepresentant Erlend Svardal Bøe (H) 
o Sted: Scandic Hotel, 15 påmeldte 

 

• Frokostmøte: Handel i Hammerfest 
o Sted: Scandic Hotel, 24 påmeldte 

 

• Frokostmøte: 3D Printing, raskere, billigere og bedre? 
o Sted: Turistua, 45 påmeldte 

 

• Workshop for etablering av studiesenter i Hammerfest 
o Sted: Næringshagen, 20 påmeldte 

 

• Energiforum: Levert 2022 og Goliat vind 
o Sted: AKS Frityren, 45 påmeldte 

 

• Bygg- og Anleggskonferansen 2023 
o Sted: Scandic Hotel, 40 påmeldte 
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• Frokostmøte: Hvordan kan næringslivet forhindre utenforskap? 
o Sted: Arctic Sea Hotel, 19 påmeldte 

 

• Om:nord workshop #1 
o Sted: Nissenhagen, 16 påmeldte 

 

• Om:nord workshop #2 
o Sted: Nissenhagen, 13 påmeldte 

 

• Om:nord workshop #3 
o Sted: Nissenhagen, 15 påmeldte 
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Prosjekter i 2023 
 
 
Hammerfestdagan 2023 
 
I perioden 14. juli til 22. juli ble Hammerfestdagan 2023 arrangert med stor suksess. Festivalen tilbød 
et bredt spekter av aktiviteter for både store og små, og det var et mangfoldig program som 
engasjerte hele samfunnet. Denne rapporten gir en oversikt over noen av høydepunktene fra 
festivalen. 
 
Blålysdagen under Hammerfestdagan 2023 var nok en gang en stor suksess. Denne dagen ble viet til 
å feire rednings- og nødetatene som jobber i Hammerfest og omegn. Mange besøkende fikk en unik 
mulighet til å utforske nød- og redningskjøretøy, delta i demonstrasjoner og få en bedre forståelse 
for viktig arbeid som gjøres av disse tjenestene. Arrangementet ble høyt verdsatt av samfunnet og 
bidro til å styrke båndene mellom nødetatene og befolkningen, og da spesielt byens mange barn. 
 
Eliasbåten var en av de mest populære attraksjonene under festivalen. Barn strømmet til havnen for 
å få en tur på Eliasbåten. Båtturene ga både underholdning og læring om sjøsikkerhet på en 
engasjerende måte. Dette tilbudet var svært populært blant familiene i Hammerfest, og det bidro til 
å skape et positivt og inkluderende festivalmiljø. 
 
En hjertevarmende del av Hammerfestdagan 2023 var de lokale trubadurenes besøk på byens 
sykehjem. Lokale trubadurer skapte en hyggelig atmosfære og satte smil på beboernes ansikter. 
Dette var et eksempel på hvordan festivalen tok hensyn til hele samfunnet og inkluderte også de som 
kanskje ikke kunne delta på andre arrangementer. 
 
Festivalteltet var en møteplass for familiene med små barn. Her kunne barna glede seg over klovner 
og trylleshow som sørget for latter og undring. Dette bidro til å gjøre festivalen mer familievennlig og 
ga foreldre muligheten til å delta i festivalopplevelsene sammen med barna. 
 
På kveldene ble festivalen forvandlet til en konsertarena med fantastiske live-opptredener. En av de 
mest bemerkelsesverdige konsertene var Ruben's opptreden, som ble hyllet som eksepsjonell av 
både publikum og kritikere. Dette understreker festivalens evne til å tiltrekke seg talentfulle artister 
og gi publikum minneverdige musikkopplevelser. 
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Nytt av året var at PK Event fungerte som en totalleverandør for hele arrangementet. Dette 
samarbeidet var en betydelig milepæl for Hammerfestdagan, og det ga oss en helhetlig tilnærming til 
festivalens organisering og gjennomføring. Vi er svært fornøyde med PK Events profesjonalitet og 
innsats, som har bidratt til å løfte festivalen til nye høyder. Likevel er vi klar over at det blir stadig 
mer krevende å imøtekomme alle ønsker og behov til byens befolkning. Festivalens brede profil, som 
er dens største styrke ved å inkludere et bredt mangfold av aktiviteter, er samtidig dens største 
svakhet når det kommer til å tilfredsstille alles forventninger. Vi vil fortsette å jobbe hardt for å finne 
den rette balansen mellom variasjon og fokus, slik at Hammerfestdagan kan fortsette å være en 
vellykket og inkluderende begivenhet for alle innbyggere. 
 
Økonomien for Hammerfestdagan 2023 er stabil og i tråd med våre forventninger. Prosjektet har 
levert i henhold til det budsjetterte, og vi har oppfylt våre forpliktelser overfor Hammerfest 
kommune. Den totale økonomiske oversikten er godt ivaretatt takket være PK Event sin rolle som 
totalleverandør. PK Event har håndtert alle innkommende fakturaer fra ulike leverandører, inkludert 
teltleie, lyd/lys, booking av barnearrangementer og andre kostnader. Dette har resultert i en effektiv 
økonomisk styring, der alle utgifter og inntekter er tydelig forankret i en avtale mellom 
Næringsforening og PK Event. Dette samarbeidet har bidratt til å sikre en sunn økonomisk basis for 
festivalen og gjør det mulig for oss å fortsette å tilby et variert og engasjerende program til vårt 
kjære samfunn.  

 
Næringsløft 2023 
 
Som en del av satsingen på å skape en god arena for utvikling mellom kommune og næringsliv er det 
avsatt kr 200 000,- i støtte fra Hammerfest kommune for året 2023. Dette bidraget har vært viktig for 
Hammerfest Næringsforening og har bidratt til en mobilisering i næringlivet og en synlighet i 
næringspolitikk som har vært bra for Hammerfest. 
 
Det har vært arbeidet i hovedsak med disse aktivitetene: 
 
En stor del av årets innsats har vært kanalisert inn i arbeidet med å få realisert utdanningsmuligheter 
lokalt i Hammerfest. Over en lengere periode har både næringsliv og samfunn gitt klart uttrykk over 
at dette er utfordrende for vår samfunnsutvikling. Sammen med ProBarents og med god støtte fra 
Hammerfest kommune ble det i april 2023 sendt inn en søknad for et forprosjekt for en mulig 
etablering av et studiesenter i Hammerfest. Her fikk vi tilsagn fra HK-Dir og bevilget nærmere 
1.000.000,- for det videre arbeidet. Høsten 2023 har gått til og se på utdanningsretninger, 
kartlegginger, workshop samt et storstilt arbeid med organisering. Vi er i nå i en prosess med å lande 
en organisasjonsmodell som sikrer langsiktighet og strategisk tenking i å rene som kommer 
 
Havvind-dagen representerte en milepæl for videre arbeid med næringsutvikling. Et godt samarbeid 
mellom Energi i Nord, Hammerfest kommune og Hammerfest Næringsforening initiert av foreningen 
satte virkelig dagsorden og fokus på en ny potensiell viktig næring for Hammerfest. Her ble det 
tilrettelagt for dialog, kompetanseoverføring, og samtaler med konkrete aktører om deres planer.  
 
HFNF har også kontinuerlig bidratt i presentasjoner av Hammerfest og vårt næringsliv til aktører som 
ønsker å etablere seg her. Viktigheten av et slikt kontaktpunkt er sentralt, og foreningen har gjennom 
dette prosjektet mulighet og kapasitet til å fasilitere slike møter og gi et innblikk i vårt lokale 
næringsliv.  
 
Det har også i 2023 vært et stor fokus på elektrifiseringsspørsmålet og tilhørende linjeutbygging. Det 
har vært gjennomført flere møter vedr. spørsmålet for å sikre at Hammerfests posisjon ivaretas. 
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HFNF har jobbet aktivt med spørsmålet og gjennomført møter med relevante parter, skrevet 
kronikker og hatt dialog med beslutningstakere.  
 
Det har blitt jobbet dedikert med å løse det som av flere identifiseres som vår hovedutfordring. 
Nemlig arealkonflikter og utfordringer som begrenser utvikling av Hammerfest.  
 
HFNF har jobbet videre og fremstilt en søknad til Arktis 2030 om et forskningsprojekt i samarbeid 
med Norce. Prosjektet fikk dessverre avslag fra fylkeskommunen av uklare grunner 
 
BYdager 
 
I 2023 lanserte vi et nytt handelskonsept som samlet byens aktører i handelsstanden under en felles 
paraply. Gjennomflotte premier, spennende arrangementer og gode tilbud og priser fra butikkene 
ønsket vi å stimulere til mer lokal handel og aktivitet. Dette ble gjort i tilknytning til flere store 
arrangementer som ble lagt til Hammerfest. Dette for å sikre at byen høster gevinster og viser seg fra 
sin beste side. Gjennom moderne markedsføring synliggjorde vi et totalprodukt som forhåpentligvis 
står seg i møtet med fremtiden.  
  
Det var veldig gledelig at mange bedrifter så verdien i konseptet og tilsluttet seg dette både i form av 
deltakelse men og økonomiske bidrag. I 2024 tar vi sikte på å utvikle konseptet, og skape enda mer 
synlighet for aktører.  
 
Lysbyen 
 
HFNF inviterte igjen byens befolkning til åpningen av Lysbyen 2023. Med et storslått arrangement 
med over 500 besøkende satte handelsstanden virkelig stemningen i sentrum. Det ble taler, sang og 
jubileumsfeiring på senteret som virkelig var med å skape bolyst. 
 
For foreningen går det mye tid, ressurser og kroner inn i gjennomføringen av dette arrangementet. I 
forkant ble det gjort utbedringer på noen av innfestingene, noen ble hengt opp igjen etter nedtaking 
og noen strømkontakter måtte gjennomgås. For vår del har dette en kostnad, men en kostnad vi er 
villige til å ta gitt effekten som skapes.  
 
Selv etter utbedringer i innfestingen overlevde ikke Hammerfest-skiltet en av vinterstormene. Store 
krefter i sving medførte at skiltet knakk i to. Det er dermed ikke aktuelt å henge opp skiltet på nytt, ei 
heller og gå til anskaffelse av nytt på nåværende tidspunkt.  
 
Julegrantenning  
 

HFNF i samarbeid med Hammerfest IF Steins damelag arrangerte også i 2023 den tradisjonsrike 
julegrantenningen. Med gløgg, besøk av nissen, taler og dans rundt juletreet kunne virkelig 
adventstiden ringes inn. Vi hadde litt tekniske utfordringer med lydanlegget grunnet kulden, men 
kom oss i mål dette året også. 
 
Bygg- og anleggskonferansen 
 
Bygg- og anleggskonferansen 2023 er den fremste møteplassen for fagfolk som er dedikerte til 
eiendomsutvikling, utbygging, reparasjon, vedlikehold, utstyrsleveranser og anleggsarbeid. Her 
skaper vi en arena hvor aktører kan få innsikt i hva som skjer i Hammerfest og regionen rundt i tiden 
fremover. Arrangementet hadde 40 betalende deltakere påmeldt.  
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Næringslivsdagen  
 
Idrett, politikk og næringsliv. Gjennom samspill skapes gode relasjoner og samfunn. Årets konferanse 
satt fokus på verdien av samarbeid i samfunnsutviklingen. Hvordan kan idrettsarrangementer være 
en katalysator for vekst i næringslivet, kan politiske rammebetingelser påvirke samfunnsutviklingen, 
og hva kan vi lære av de som har lyktes? Dette var noe av det de 134 betalende deltakerne fikk høre 
om under årets konferanse. Tradisjon tro ble det på kvelden utdelt Næringslivspris, servicepris og 
hederspris.  
 
Hammerfest Næringsforenings hederspris gikk i 2023 til Turi Josefsen for hennes årelange innsats for 
Hammerfest-samfunnet.  
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Regionalt samarbeid 
 
Næringsforeningene i Nord-Norge 
Hammerfest Næringsforening deltar i et nettverk av næringsforeninger i Nordland, Troms og 
Finnmark. Nettverket består av daglige ledere i næringsforeningene i Hammerfest, Alta, Kirkenes, 
Tromsø, Harstad, Narvik, Fauske, Bodø, Mosjøen, Brønnøysund, Lofoten og Mo i Rana.  
 
For første gang ble det utpekt et sekretariat for foreningene. I 2023 lå sekretariatet til Næringsarena 
Nord hos Hammerfest Næringsforening. Dette godtgjøres med kr. 5000,- fra hver forening.  
 
NHO-Arktis 
HFNF samarbeider tett med NHO-Arktis og har god støtte inn i strategiske områder som infrastruktur 
og annet.  
 
Arctic Energy Partners 
Vi har god dialog med Arctic Energy Partners knyttet til sentrale spørsmål innen olje- og gass og 
leverandørindustri.  
 
MEF 
Maskinentreprenørene har både daglig leder og styreleder for Finnmark representert i Hammerfest. 
Vi har et godt operativt samarbeid.  
 
Næringsforeningene i Finnmark 
Vi har jevnlige møter med Næringsforeningene i Kirkenes og Alta for å diskutere felles 
problemstillinger og potensielle prosjekter i fellesskap.  
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Fortsatt drift 
 
Forutsetningene for fortsatt drift er til stede, og årsregnskapet for 2023 er satt opp under denne 
forutsetning. 
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Miljø 
 
Foreningen forurenser ikke det ytre miljø i stor grad. Men har gjennom Om:nord-prosjektet 
gjennomført en vesentlighetsanalyse av våre påvirkninger. Vi er dermed mer bevisst ved bestilling av 
mat, bruk av leverandører og vår rolle som bærekrafts motor for andre SMBer.  
 
Vi vil i 2024 fortsette vårt arbeid med bærekraft.  
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Likestilling 
 
Hammerfest Næringsforening etterstreber likestilling og har i 2023 hatt en lik fordeling knyttet til 
kjønnsbalanse i administrasjonen. Styret har en fordeling på tre menn og tre kvinner.  
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Økonomi 
 
Årets regnskap for Hammerfest Næringsforening gjøres opp med et underskudd før skatt på kr. -
84 044.  
 
Dette er i tråd med intensjonen i vedtatt budsjett, og et ledd i en organisatorisk utviklingsprosess 
som skal sikre en sunn og god drift for foreningen med to ansatte. For ytterligere informasjon 
henvises det til årsregnskapet til foreningen. 
 
Underskuddet dekkes av foreningens egenkapital.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hammerfest 23.05.2024 
 
 
 
 
 
 
Yngve Sletten    Katrine Næss    Roger Bloch 
Styreleder    Nestleder    Styremedlem 
 
 
 
 
 
Trine Kræmer Eliassen   Torgeir Nilsen    Sigrid Sandberg 
Styremedlem    Styremedlem     Styremedlem 



   

31 
 

 
Sak 4 Medlemskontingent og serviceavgift 2024 

 

Styret har i sak 20/24 vedtatt å fremlegge en ny justert serviceavgift og medlemskontingent på 4 %. 

Ved fjorårets justering valgte styret og i forlengelsen årsmøtet, og legge seg under prisveksten av 

hensyn til medlemmene, med klare tanker om å justere nye 4 % ved neste årsmøte. Styret foreslår 

dermed følgende prisstruktur for foreningsåret 2024  

Priser 

2023: 

Antall ansatte Serviceavgift Kontingent 

Grundere Gratis to første driftsår Gratis to første driftsår 

1 ansatt Kr. 2 765,- Kr. 308,- 

2-5 ansatte Kr. 4 574,- Kr. 508,- 

6-10 ansatte Kr. 6 476,- Kr. 720,- 

11-24 ansatte Kr. 10 676,- Kr. 1 186,- 

25-49 ansatte Kr. 16 093,- Kr. 1 788,- 

50-74 ansatte Kr. 25 682,- Kr. 2 854,- 

Over 75 ansatte Kr. 31 889,- Kr. 3 543,-  

   

2024:   

   

Antall ansatte Serviceavgift Kontingent 

Grundere Gratis to første driftsår Gratis to første driftsår 

1 ansatt Kr. 2 876,- Kr. 320,- 

2-5 ansatte Kr. 4 757,- Kr. 528,- 

6-10 ansatte Kr. 6 735,- Kr. 749,- 

11-24 ansatte Kr. 11 103,- Kr. 1 233,- 

25-49 ansatte Kr. 16 737,- Kr. 1 860,- 

50-74 ansatte Kr. 26 709,- Kr. 2 968,- 

Over 75 ansatte Kr. 33 165,- Kr. 3 685,-  
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Sak 5 Valg  

1. Valg av styreleder  

2. Valg av styremedlemmer  

3. Valg av valgkomite  

4. Valg av revisor  
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Innstilling nytt styre og valgkomite 2024 
Valgkomiteens innstilling for nytt styre i Hammerfest Næringsforening 2024 – 2025 

Valgkomiteen har bestått av 

• Kristiane Mauno Krystad, Arctic Energy Partners (Leder) 
• Hilde Brekmo, Pro Barents 
• Rune Angel Olsen, Company Menswear 

 

Valgkomiteens innstilling til nytt styre: 

Leder    Yngve Sletten   Gravepartner    velges til 2026 

Styremedlem   Torgeir Nilsen   Cermaq    Ikke på valg 

Styremedlem   Katrine Næss   Katrine Næss Consult   velges til 2026 

Styremedlem   Roger Bloch   Montér Bloch    Ikke på valg 

Styremedlem   Trine Eliassen   SAR Gruppen    Ikke på valg 

Styremedlem   Sigrid Sandberg  No. 19     velges til 2026 

1. varamedlem  Runar Eriksen   Coop     velges til 2026 

2. varamedlem  Marianne Posti  TiKu     Ikke på valg 
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1. Valg av styreleder 

Yngve Sletten, til 2026 

 

2. Valg av styremedlemmer 

Styremedlem   Torgeir Nilsen   Cermaq    Ikke på valg 

Styremedlem   Katrine Næss   Katrine Næss Consult  velges til 2026 

Styremedlem   Roger Bloch   Montér Bloch    Ikke på valg 

Styremedlem   Trine Eliassen   SAR Gruppen    Ikke på valg 

Styremedlem   Sigrid Sandberg  No. 19     velges til 2026 

1. varamedlem Runar Eriksen  Coop     velges til 2026 

2. varamedlem  Marianne Posti  TiKu     Ikke på valg 

 

3. Valg av valgkomite 

Styret foreslår følgende kandidater for valgkomiteen til årsmøtebehandling: 

• Leder: Kristiane Mauno Krystad, Arctic Energy Partners  
• Medlem: Hilde Brekmo, Pro Barents 
• Medlem: Hans Morten Olafsson, HC Jernvare 

 

4. Valg av revisor 

Finnmarksrevisjon AS for foreningsåret 2024 
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Sak 6 Styrehonorar og honorar valgkomite for foreningsåret 2023 

Følgende honorarer foreslås for styret 

Verv Godtgjørelse 
Leder 50 000,- + 1 500,- pr. møte 
Medlem 6 000,- + 1 500,- pr. møte 
Varamedlem 2 000,- + 1 500,- pr. møte 

 

Følgende honorarer foreslås for valgkomiteen 

Verv Honorar pr. år 
Leder 3 500,- 
Medlem 2 500,- 

 


